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Onderwerp 

Jeugdzorg

 
Aan 
Voorzitter Gemeenteraad van Lelystad  

 

Van  
SP Gemeenteraadsfractie 

  

Afschrift aan 

Griffier 
 
 
Geachte voorzitter,Geachte voorzitter,

De Jeugdzorg valt nu nog onder de verantwoordelijkheid van de provincie, maar 
valt per 1 januari 2015 onder verantwoordelijkheid van de gemeente. De transitie 
biedt de gemeente de mogelijkheid om vernieuwingen aan te brengen die zorgen 
dat de eigen regie en eigen kracht van jongeren en hun ouders wordt aangesproken 
opdat jongeren gezond en veilig op kunnen groeien en uiteindelijk kunnen parti-
ciperen in de samenleving. De bezuiniging op het budget maakt dat de gemeente 
de instroom, doorstroom en uitstroom in de gespecialiseerde jeugdhulp slimmer, 
efficiënter en effectiever moeten gaan vormgeven.

Van groot belang is dat de gemeente niet in de valkuil stapt van de goedkoopste 
zorg, goedkoop is vaak duurkoop, en dat geldt ook voor de zorg. Ook in het kader 
van ‘voorkomen is goedkoper dan genezen’ is het belangrijk dat de gemeente 
blijft zorgdragen voor een goed op elkaar aansluitend zorg-, ondersteunings- en 
preventie- aanbod.

De transitie en transformatie van de jeugdzorg is voor de SP een punt van zorg, 
continuïteit van bestaande zorg in het nieuwe stelsel maar ook de afspraak dat 
zorgaanbieders gaan werken volgens een nieuw model waarin jeugd- en gezins-
teams een belangrijke rol spelen. Deze gezinsteams gaan uit van de basis: de 
omgeving van kind, zoals familie en school. De SP pleit hier al jaren voor: zorg 
dichterbij huis, met teams die regionaal werken, zo hun wijk en buurt kennen en 
daardoor veel sneller kunnen signaleren en hulp kunnen bieden.

1.  Op welke manier stelt u de zorgaanbieders in de gelegenheid om de nood-
zakelijke verandering door te maken, je kunt immers niet op 1 januari alles 
anders doen en bovendien hebben bestaande cliënten recht op voortzetting 
van het reeds ingezette traject.
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2.   Wat heeft u gedaan om de onzekerheid bij de zorgaanbieders zo vroeg  
mogelijk weg te nemen om onnodige ontslagen en onzekerheid te 
voorkomen?

3.  Welke ruimte geeft u in uw beleid aan de professionals in de zorg?  
Hoe voorkomt u het ontstaan van een nieuwe bureaucratie als gevolg van 
nieuwe indicatoren en prestatieindicatoren?

4.  Op welke wijze zorgt u voor voldoende deskundigheid in de wijkteams 
waardoor tijdens het eerste ‘keukentafelgesprek’ direct een goede conclusie 
kan worden getrokken en er geen tweede intake nodig is?

5.  Welke financiële voorziening heeft u getroffen om de zorg voor kinderen en 
gezinnen met een zeer bijzondere en daardoor kostbare problematiek uit te 
bekostigen?

6.  Op welke wijze geeft u invulling aan de nieuwe wet professionalisering 
jeugdzorg? Kunt u garanderen dat per 1 januari 2015 voldaan kan worden 
aan de uitgangspunten van deze wet?

7.  Heeft u bij de aanbesteding als eis gesteld dat zorgaanbieders uitsluitend 
volgens beschreven methodieken werken die hun nut hebben bewezen?

8.  Op welke wijze speelt de veiligheid van kinderen een rol bij de aanbesteding?

9.  Op welke wijze betrekt u de wetenschap bij de aanpak die de gemeente 
vanaf 1 januari 2015 gaat toepassen?

10.   Welke waarborging heeft u ingebouwd voor het delen van vertrouwelijke 
informatie? Op welke manier weet u zeker dat IT systemen voldoen aan de 
privacyregels?

11.  Ook de nieuwe Jeugdwet is voor kinderen tot 18 jaar. Op welke wijze zorgt 
u ervoor dat de kinderen die gebruik maken van de jeugdzorg op hun 18e 
verjaardag niet in een gat vallen zoals in het verleden soms het geval was?

12.  Welke financiële prikkels heeft u ingebouwd om ervoor te zorgen dat u kunt 
sturen om te komen tot vermindering van de instroom en het verkorten van 
trajecten?

13.   Kan de wethouder de raad met enige regelmaat informeren betreffende de 
stand van zaken rondom de decentralisatie jeugdhulp, te beginnen na het 
zomerreces in september 2014?

Namens de SP gemeenteraadsfractie,

S. (Symaiah) Verbeek


